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Abstract (en)
A shielded transport container for irradiated nuclear reactor fuel elements with a container body consisting of spherolytic cast iron and having a cover
seat and a cover fitting into the cover seat. At least the cast body (1) of the container body has a surface (2) with open pores (3) and a sealing layer
(4). The sealing layer (4) has the texture of a layer (5) which has solidified from a particle melt and whose particles have a diameter which is smaller
than that of the open pores (3). It also fills the open pores (3). A process for producing a sealing layer (4) is also indicated. The invention also relates
to the particular use of a layer, solidified from a particle melt, as a sealing layer. <IMAGE>

Abstract (de)
Abschirm-Transportbehälter für bestrahlte Kernreaktor-Brennelemente, mit einem aus sphärolithischem Gußeisen bestehenden Behälterköper, der
eine Deckelaufnahme aufweist, und mit in die Deckelaufnahme eingepaßtem Deckel. Zumindest der Gußkörper (1) des Behälterkörpers weist eine
Oberfläche (2) mit offenen Poren (3) sowie eine Abschlußschicht (4) auf. Die Abschlußschicht (4) besitzt die Textur einer aus einer Partikelschmelze
erstarrten Schicht (5), deren Partikel einen Durchmesser aufweisen, der kleiner ist als der der offenen Poren (3). Sie füllt auch die offenen Poren (3)
aus. - Auch ein Verfahren zur Herstellung einer Abschlußschicht (4) wird angegeben. Gegenstand der Erfindung ist auch die besondere Verwendung
einer aus einer Partikelschmelze erstarrten Schicht als Abschlußschicht. <IMAGE>
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